

CONCIERGE GUIDE

©QINWAN DATES



©AL-MUJADILAH



Discovery of Dates

Qinwan Café | Al Khail Street | Msheireb Downtown Doha

With Dates being an important part of Qatar's heritage, a visit to Qinwan is a must to learn of the international trade of prized Medjool dates and the different filling and customisation options. The meaning of the name is taken from the Arabic term for the branch that palm dates grow on. Every Qinwan box tells a different story.

Discover the Al-Mujadilah Center and Mosque

Al-Mujadilah Centre & Mosque | 45-minutes

Embark on a guided tour to discover Al-Mujadilah Center and Mosque, a dedicated space that offers religious, social and developmental programming to Muslim women of all ages. Inspired by Khawla bint Tha'labah, after whom Al-Mujadilah is named, meaning "she who engages in dialogue," Khawla serves as a model, emphasizing that societal norms should never hinder one's ability to articulate their views respectfully and effectively.

Dadu: Mummy & Me Afternoon Tea with Mandarin Oriental

Every Saturday | 4pm to 6pm | QAR 100 per child, QAR 50 per adult

Mandarin Oriental, Doha, in partnership with Dadu Children's Museum, presents a unique Kids' Afternoon Tea. Designed to inspire and connect, this experience offers activities such as doll making, jewellery creation, and tea blending. Enjoy a menu of delightful treats, including peanut butter sandwiches, blueberry pies, and frozen chocolate mousse, paired with peach iced tea and chocolate milkshake. Join us for an afternoon of creativity and culinary indulgence.

[Book here](#)



IZU Summer Menu

Daily | 12pm to 11pm | QAR 190 per person

Experience the vibrant flavours of summer with a special menu at IZU. Carefully crafted by our chefs, this selection offers a delightful 3-course menu option, designed to capture the essence of the season. Make your summer unforgettable by indulging in the exquisite culinary creations at IZU.



Oriental Qi

1 hour 30 minutes | QAR 1,050 | 10:30am to 10:30pm

A simple effective and authentic spa experience. This relaxing, hands-on body massage ritual works on the energy of the meridians using the benefits of essential oils to create a balance of the mind and body.

Explore Our September Highlights

This month, we invite you to dive into an array of exciting experiences. Discover tantalising menus that promise a culinary journey and wellness activities designed to inspire and rejuvenate. To learn more, scan the QR code to access our detailed September highlights.

[Scan to view](#)



دليل الكونسيرج

رحلة اكتشاف التمور

مقهى قنوان | شارع الخيل | مشرب قلب الدوحة

تمثل التمور جزءًا مهمًا من تراث قطر، لذلك فإن زيارة قنوان أمر لا بد منه للتعرف على التجارة الدولية لتمور المدجول الثمينة وخيارات الحشوات المميزة. معنى اسم قنوان مقتبس من المصطلح العربي لفرع شجرة النخيل الذي ينبت عليه التمر. كل صندوق من علب قنوان يروي قصة مختلفة.

المجادلة: مركز ومسجد للمرأة

مركز ومسجد المجادلة | ٤٥ دقيقة

انطلق في جولة إرشادية لاكتشاف مركز ومسجد المجادلة، وهي مساحة مخصصة تقدم برامج دينية واجتماعية وتنموية للنساء المسلمات من جميع الأعمار. مستوحاة من حولة بنت ثعلبة، التي سمي مركز «المجادلة» باسمها، بمعنى «التي تشارك في الحوار»، تعمل حولة كنموذج، مؤكدة أن المعايير المجتمعية لا ينبغي أن تعيق قدرة المرء على التعبير عن آرائه باحترام وفعالية.



©QINWAN DATES



أنا وأمي: عصرية دُ مع ماندارين أورينتال

كل يوم، سبت | من ٤ إلى ٦ مساءً | ١٠٠ ريال قطري للطفل الواحد و ٥٠ ريال قطري للام

احجز الان



يقدم فندق ماندارين أورينتال، الدوحة، بالتعاون مع متحف دادو للأطفال، شاي ما بعد الظهيرة الفريد للأطفال. صُممت هذه التجربة لإلهام الأطفال وتعزيز التواصل بينهم، حيث تقدم أنشطة مثل صناعة الدمى، وصناعة المجوهرات، وخط الشاي. استمتع بقائمة من الأطعمة اللذيذة، بما في ذلك شطائر زبدة الفول السوداني، وفتائر التوت الأزرق، وموس الشوكولاتة المجمدة، إلى جانب شاي الخوخ المثلى وميلك شيك الشوكولاتة. انضم إلينا قضاء فترة ما بعد الظهيرة المليئة بالإبداع والمتعة الطهوية.

القائمة الصيفية في إيزو

يومياً من ١٢ ظهراً إلى ١١ مساءً | ١٩٠ ريال قطري للشخص الواحد

استمتع بنكهات الصيف النابضة بالحياة مع قائمة خاصة في إيزو. تم إعداد هذه المجموعة بعناية من قبل طاهاتنا، وهي تقدم خياراً رائعاً من قائمة الطعام المكونة من ٣ أطباق، والمصممة لالتقاط جوهر الموسم. اجعل صيفك لا ينسى من خلال الاستمتاع بالإبداعات الطهوية الرائعة في إيزو.



أورينتال تشي

ساعة و ٣٠ دقيقة | ١٠٥ ريال قطري | من ١:٣٠ صباحاً إلى ١:٣٠ مساءً

تجربة بسيطة وفعالة وأصيلة. تعمل طقوس التدليك المريحة والمباشرة للجسم على طاقة خطوط الطول باستخدام فوائد الزيوت الأساسية لخلق توازن بين العقل والجسم.

استكشف أبرز عروضنا خلال شهر سبتمبر

امسح للعرض



ندعوك هذا الشهر للغوص في مجموعة من التجارب المثيرة. اكتشف قوائم الطعام المثيرة التي تعدك برحلة طهي مميزة وأنشطة صحية مصممة للإلهام وتجديد النشاط. لمعرفة المزيد، قم بمسح رمز الاستجابة السريعة ضوئياً للوصول إلى أبرز الأحداث المفصلة لشهر سبتمبر.

